

To Know Malaysia is to Love Malaysia

Highlights from The AFK Collection

أن تكتشف ماليزيا هو أن تحب ماليزيا

من مقتنيات علياء وفاروق خان



دليل النشاط

مرحباً بك في معرض "أن تعرف ماليزيا هو أن تحب ماليزيا"، وهو معرض فني يعرض أعمال عشرة فنانين ماليزيين رائدين من مقتنيات علياء وفاروق خان. من خلال اللوحات والمنحوتات والصور الفوتوغرافية والتركيبات، يستكشف هؤلاء الفنانون ماضي ماليزيا وحاضرها ومستقبلها، ويقدمون وجهات نظر مميّزة باستخدام مواد وتقنيات متنوعة.

استخدم هذا الدليل لتأمل الأعمال الفنية بتأنّي، وأطلق العنان لفضولك، وابدأ مع زملائك بحوارات مثمرة حول ما ترونه.



Activity Guide

Welcome to the exhibition *To Know Malaysia is to Love Malaysia* where you will discover ten pioneering Malaysian artists from The Aliya and Farouk Khan Collection (The AFK Collection). The artworks, which include paintings, sculptures, photographs, and installations, use a variety of materials and bring distinct perspectives as the artists reflect on Malaysia's past, present, and future.

Use this guide to slow down, be curious, and inspire meaningful conversations with your friends or family.

Art Hunt!

Can you find these extreme close-up details? Look at the colours, textures, and shapes to help you match each one to its original artwork.

مغــامرة فنيــة!

هل يمكنك العثور على هذه التفاصيل القريبة للغاية؟ انظر إلى القوام، والألوان، والأشكال، لمساعدتك على مطابقة كل منها مع العمل الفني الذي تنتمي إليه كل صورة.





ساقش وفسرا



Talking about the artworks is a great way to uncover their stories! Use these questions to help you share your thoughts and discover together.

First, pick an artwork that catches your eye.

How do you think the artist made the work?

What do you see that makes you think this?

What details stand out to you the most?

Does this artwork remind you of something from your own life or culture?

What do you think the work is about?

What could the artist be trying to tell us?

What three words would you choose to describe it?

يعتبر التحدث عن الأعمال الفنية وسيلة رائعة لاكتشافها والتعرف إلى قصصها الخفية. استخدم الأسئلة التالية لمساعدتك في استكشاف محتويات المعرض، ومشاركة أفكارك.

أولاً، اختر عملاً فنياً لفت انتباهك:

كيف تظن أن الفنان أنجز هذا العمل؟

ما الذي تراه أمامك ويجعلك تعتقد ذلك؟

ما التفاصيل التي لفتت أنتباهك أكثر؟

هل يذكرك هذا العمل بشيء من حياتك أه ثقافتك؟

في رأيك، ما موضوع هذا العمل الفني؟

ما الرسالة التي قد يحاول الفنان إخبارنا بها؟

ما الكلمات الثلاث التي ستختارها لوصف هذا العمل الفني؟

Now try this...

Draw your own close-up detail from one of the artworks that you like.

جرب هذا الآن:

اختر أحد الأعمال الفنية التي أعجبتك، واستلهم منه رسم التفاصيل الفنية الخاصة يك.